

九天七晚 畅游西安
** 武汉·郑州·洛阳·灵宝·登封
** 双程高铁体验
** 全程无购物



第一天 武汉入境

集合于亚庇国际机场，有领队协助办理登机手续，搭乘亚航航空飞往武汉。抵达武汉国际机场后，由当地专业导游迎接并送往入住酒店。

酒店住宿：武汉 泊濠大酒店 / 同级 4*

第二天 武汉 郑州 登封 (早/午/晚)

早餐后，接送至高铁站搭乘高铁前往郑州 (2.5hr)。抵达后，游览【**黄河游览区**】- 是国家级风景名胜、国家 AAAA 级旅游景区、国家水利风景区，这里是黄河地上“悬河”的起点，黄土高原终点，黄河中下游的分界线等一系列独特的地理特征形成了博大、宏伟、壮丽、优美的自然景观。同时可以乘坐黄河【**气垫船**】到母亲的怀抱进行 40 分钟左右的黄河漫游，穿越黄河中下游的分界线桃花峪，到达公元前 203 年楚霸王项羽与汉王刘邦争天下时的古战场遗址—汉霸二王城。续游览【**炎黄二帝广场**】- 位于河南省郑州市西北部三十公里之处的黄河风景名胜向阳山（始祖山）上，雕塑中高者为炎帝，矮者为黄帝，所使用的材料均是太行山真石。晚餐后，驱车前往登封 (1hr) 并入住酒店住宿。

酒店住宿：登封 颐舍酒店 / 同级 5*

第三天 登封 灵宝 (早/午/晚)

早餐后，游览【**少林寺**】(含电瓶车)，是汉传佛教的禅宗祖庭，号称“天下第一刹”。少林寺因其历代少林武僧潜心研创和不断发展的少林功夫而名扬天下，有“天下功夫出少林，少林功夫甲天下”之说。接着游览【**塔林**】- 是少林寺历代德高望重的僧侣的坟墓。这些僧侣圆寂后，他们的骨灰(尸骨)被放入地宫，然后在上面造塔，塔的大小、高低和层数的多少是由僧侣们生前佛学造诣的深浅、威望高低和功德大小来决定的，但也有一些身骨塔和衣钵塔，同时也是中国佛教道场中现存规模最大、数量最多的塔群。接着还能欣赏少林寺的【**功夫表演**】。晚餐后，驱车前往灵宝 (3hr) 并入住酒店住宿。

酒店住宿：灵宝 紫金宫大酒店 / 同级 4*

第四天 灵宝 西安 (早/午/晚)

早餐后，驱车前往西安 (2hr) 游览【**秦始皇陵兵马俑**】- 建于公元前 246 年至公元前 208 年，历时 39 年，是中国秦朝皇帝秦始皇的陵墓，也是中国第一个规模宏大、布局讲究且保存完好的帝王陵寝，现存陵冢高 76 米，陵园布置仿秦都咸阳，分内外两城，内城周长 2.5 公里，外城周长 6.3 公里。续车游经过【**古城墙**】，并游览【**钟鼓楼广场**】及【**回民街**】- 是西安著名的美食文化街区，是西安小吃街区。晚餐后，送往入住酒店。

酒店住宿：西安 智选假日酒店 / 同级 4*

第五天 西安 (早/午/晚)

早餐后，游览【**西安博物馆**】- 这是一座集博物馆、名胜古迹、城市园林为一体的博物馆，收藏了历史文物 13 万件，拥有国家三级以上珍贵文物 14400 多件，大部分文物出土于周、秦、汉、唐等朝代。续游览【**小雁塔**】，【**大雁塔**】(不登塔)及【**大慈恩寺**】- 大慈恩寺是唐代长安的四大译经场之一，也是中国佛教法相唯识宗的祖庭，迄今已有 1360 余年历史。接着到【**大唐不夜城**】- 位于西安曲江新区举世闻名的大雁塔脚下，以盛唐文化为背景，以唐风元素为主线，着力打造集购物、餐饮、娱乐、休闲、旅游、商务为一体的一站式消费天堂。

酒店住宿：西安 智选假日酒店 / 同级 4*

第六天 西安 洛阳 (早/午/晚)

早餐后，驱车前往洛阳 (4.5hr)。抵达后享用午餐，并游览【**龙门石窟**】(含电瓶车)，是中国著名的三大石刻艺术宝库之一，同时被誉为世界最伟大的古典艺术宝库之一，与甘肃敦煌莫高窟、山西大同云岗石窟、甘肃天水麦积山石窟并称为中国四大石窟，均已列为世界文化遗产。续游览【**丽景门**】(不登塔)及【**明清一条街**】- 位于古城南大街，整条街完全是古色古香的古式建筑，走在街上，让人有时光倒流之感。晚餐后，送往入住酒店住宿。

酒店住宿：洛阳 牡丹城酒店 / 同级 4*

第七天 洛阳 开封 郑州 (早/午/晚)

早餐后，驱车前往开封 (2.5hr) 并游览【**包公祠**】- 是为纪念中国古代著名清官、政治改革家包拯而恢复重建的，其座落在河南省开封市包公湖西畔，是国家旅游局开发建设的中原旅游区的重要景点之一。续到【**清明上河园**】- 一睹大型宋代文化实景主题公园，高度还原清明上河图布景，由八个功能区和四个文化区组成。午餐后，前往郑州 (1hr) 并游览【**德化步行街**】及【**二七广场**】- 是郑州市区中心商业繁华区，周围百货商铺林立。二七纪念塔是这座城市的标志性建筑之一，国内外游客必游之地。晚餐后送往入住酒店。

酒店住宿：郑州 粤海酒店 / 同级 5*

第八天 郑州 武汉 (早/午/晚)

早餐后，送往高铁站搭乘高铁前往武汉 (2.5hr)。抵达后游览【**长江大桥**】及【**东湖听涛**】，该景区建有以纪念爱国诗人屈原为主体的景点群，还有新建的沙滩浴场，是夏夜人们纳凉避暑、戏水休憩的好地方。午餐后游览【**户部巷**】及【**江汉路步行街**】自由观光及品尝当地小吃。晚餐后，送往武汉国际机场，由导游及领队协助登机手续。

第九天 武汉出境

搭乘亚航航空飞往爱的家园

DAY 1 WUHAN ARRIVAL 

Assemble at Kota Kinabalu International airport, Tour Leader assist for check-in flight to Wuhan. Upon arrive at Wuhan International Airport, meet and greet with Local Tour Guide and transfer to Hotel.

Accommodation: Wuhan Bohao Hotel / SML 4*

DAY 2 WUHAN  **ZHENGZHOU**  **DENGFENG (B/L/D)**

After breakfast, proceed to Zhengzhou by speed train (2.5hr). Upon arrive at Zhengzhou, visit to [Yellow River Scenic Area], with a total length of 5,464 km, is the second longest river of China and the 6th longest of the world. You can experience to ride [Hovercraft] about 40mins to crossing the boundary line of the middle and lower reaches of the Yellow River Peach Blossom. Continue visit [Emperors Yan & Huang Square], which are the fifth-tallest statues in the world at 106 metres (348 ft), they depict two of the earliest Chinese emperors, Yan Di and Huang Di. After dinner, proceed to check-in hotel.

Accommodation: Dengfeng Ascent Hotel / SML 5*

DAY 3 DENGFENG  **LINGBAO (B/L/D)**

After breakfast, visit to [Shaolin Monastery] (including buggy), also known as the Shaolin Temple, throw back 1,500 years when founded by Fang Lu-Hao, Shaolin Temple is the main temple of the Shaolin school of Buddhism. Continue to [Pagoda Forest at Shaolin Temple], was a concentration of tomb pagodas for eminent monks, abbots and ranking monks at the temple. A rough count shows more than two hundred fifty tomb pagodas of various sizes, making it the biggest pagoda forest in China. At the same time, you can also enjoy the [Shaolin Kungfu Show]. After dinner, proceed to Lingbao (3hr) and check-in to hotel.

Accommodation: Lingbao Grand Palace Hotel / SML 4*

DAY 4 LINGBAO  **XI'AN (B/L/D)**

After breakfast, proceed to Xi'an (2hr). Upon arrive Xi'an, visit [Terracotta Army & Horses], which is a collection of terracotta sculptures depicting the armies of King Qin Shi, the first Emperor of China. It is a form of funerary art buried with the emperor in 210-209 BCE and whose purpose was to protect the emperor in his afterlife. Continue visit [Drum Tower Square], pass by [Ancient City Wall] and visit to [Muslim Street], also known as Huimin Street, It is a 1100-meter-long annular walkway, the district houses the architectures with the style of Ming and Qing dynasties. After dinner, transfer to check-in hotel.

Accommodation: Xi'an Holiday Inn Express / SML 4*

DAY 5 XI'AN  **(B/L/D)**

After breakfast, visit [Xi'an Museum], which is a collection of museums. It has collected 130,000 pieces of historical relics and has more than 14,400 pieces of precious cultural relics of Grade III or above in the

country. Most of the cultural relics were unearthed in the dynasties of Zhou, Qin, Han and Tang dynasties. Continue visit to [Small Wild Goose Pagoda] and [Giant Wild Goose Pagoda] (Excluding Entrance), then visit [Daci'en Temple], is a Buddhist temple located in Yanta District of Xi'an, It is notable for the Giant Wild Goose Pagoda. Next, visit [Datang Everbright City], covered by the Tang culture as its background to create a one-stop consumer paradise integrating shopping, dining, entertainment, leisure, tourism and business.

Accommodation: Xi'an Holiday Inn Express / SML 4*

DAY 6 XI'AN  **LUOYANG (B/L/D)**

After breakfast, proceed to Luoyang (4.5hr). Upon arrive at Luoyang, lunch at local restaurant then visit to [Longmen Grottoes] (including buggy), which are some of the finest examples of Chinese Buddhist art. Housing tens of thousands of statues of Buddha and his disciples, they are located 12km south of present-day. Continue visit [Lijing Gate], is the most typical and best of its kind in China. High and thick wall, spacious watchtower and multiple doors constitute a majestic gatehouse. Next, visit [Ming-Qing Street], which was founded in the year of 1856 and went out of business in the year of 1913, is also called South Street and had been the most prosperous business hub of Pingyao County since ancient times. After dinner, transfer to check-in hotel.

Accommodation: Luoyang Peony City Hotel / SML 4*

DAY 7 LUOYANG  **KAIFENG**  **ZHENGZHOU (B/L/D)**

After breakfast, proceed to Kaifeng (2hr) and visit [Memorial Temple of Lord Bao] and [Millennium City Park], located on the west bank of Dragon Pavilion Lake is a grand cultural garden, The built area consists of several architectural complexes. After lunch, proceed to Zhengzhou (1hr) and visit [Dehua Commercial Pedestrian Street] and [Erqi Plaza], most prosperous business district and was built in 1971. Around the square are Hualian Commercial Building, Asia Shopping Mall, Dehua Pedestrian Street and many small and medium sized shops and restaurants.

Accommodation: Zhengzhou Yuehai Hotel / SML 4*

DAY 8 ZHENGZHOU  **WUHAN**  **(B/L/D)**

After breakfast, proceed to Wuhan by speed train (2.5hr). Upon arrive at Wuhan, visit to [Yangtze River Bridge] and [East Lake Scenic Area]. After lunch, visit [Hubu Valley] and [Jiangnan Road Pedestrian Street] for free at own leisure until time to dinner at local restaurant and proceed to Wuhan International Airport for check-in flight back home.

DAY 9 WUHAN DEPARTURE 

Flight back to hometown by Air Asia, Tour End!

Tour Departure Date 出发日期	Adult (TWN/ TRP)	Child WITH Bed	Child NO bed	Single Supp.
29 th Sept / 21 st , 28 th Oct / 10 th Nov	RM 4088/ pax RM 4288/ pax	RM 3788/ pax	RM 3488/ pax	RM 4888/ pax
08 th Sept / 14 th Oct / 24 th Nov / 15 th Dec 2019 : 23 rd Mar / 06 th , 13 th April	RM 4288/ pax RM 4488/ pax	RM 3988/ pax	RM 3688/ pax	RM 5088 / pax

**** Above Promo Fare ONLY for first 8pax ** // ** 以上优惠价格只限前8位 ****

Flight Details 航班讯息	D1 BKI - WUH AK 2138 1900 - 2305 D9 WUH - BKI AK 2139 0005 - 0405		D1 BKI - WUH AK 2138 1900 - 2305 D8 WUH - BKI AK 2139 2345 - 0355 +1 (D9)
Tour Inclusive 团费包含	Return flight ticket / 20kg check-in baggage + 7kg hand carry / Hotel accommodation / Return Speed Train Ticket / Tour guide & Driver Tipping / Meals & Entrance fees as mentioned in itinerary / China Visa (Single Entry ONLY) - Apply at K.K Chinese consulate ONLY 往返机票 / 20KG 托运+手提行李 / 酒店住宿 / 往返高铁票 / 导游及司机小费 / 行程所示餐食及门票 / 中国签证 (单程) - 只限亚庇中国领事馆办理		
Tour Exclusive 团费不含	Travel Insurance / Personal Expenses / Tipping for carry luggage 旅游保险 / 个人消费 / 行李生消费		
Remark 备注	In-Coach Sales (I.e: Local Products) / One bottle mineral water per day per person 有车购 (如: 土特产) / 每人每天一瓶矿泉水		